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در استان آذربایجان غربی، هیچ کسی حق برداشت نمک از دریاچه
ارومیه را به صورت سنتی ندارد، ما نمیتوانیم از دریاچه خودمان
نمک برداشت کنیم، اما این در حالی است که روزانه بالغ بر 150 و
شبانه 500 لودر نمک از سطح بستر دریاچه ارومیه در آذربایجان شرقی

برداشت می شود.

به گزارش نگاه روز؛نادر قاضی پور در گفت و گو با پایگاه خبری
تحلیلی ندای ارومیــــه، با اشاره به فروش و برداشت نمک از سطح
بستر دریاچه ارومیه و حمایت برخی از جریانات سیاسی و مدیران تراز
اول کشوری از این موضوع اظهار کرد:در استان آذربایجان غربی، هیچ
کسی حق برداشت نمک از دریاچه ارومیه را به صورت سنتی ندارد، ما
نمیتوانیم از دریاچه خودمان نمک برداشت کنیم، اما این در حالی
است که روزانه بالغ بر 150 لودر نمک از سطح بستر دریاچه ارومیه

در آذربایجان شرقی برداشت می شود.

نماینده مردم ارومیه خاطرنشان کرد: همچنین هر شب بالغ بر 500
لودر نمک از کف دریاچه ارومیه در آذربایجان شرقی استخراج می شود.

وی افزود: خانوم ابتکار پاسخ گو باشد، چرا اجازه داده اند؟ چرا
محیط زیست این مجوز را صادر کرده است؟ با چه حقی اکولوژی و توزان

محیطی دریاچه ارومیه را با تغییر سطح آن به هم زده اند؟

قاضی پور در ادامه با انتقاد از مدیران سازمان محیط زیست خواستار
پاسخ گویی مسئولان ذی زبط به چندین سئوال دیگر نیز شد.نماینده
مردم اورمیه گفت: ما از مسئولان چند تا جواب واضح و صریح میخوایم،
پول فروش نمک های دریاچه ارومیه از سالها پیش تا همین امروز به
کجا رفته است؟ این همه نمک به کدام کشور ها صادر شده است؟
مدیرانی که اجازه استخراج نمک را داده اند، چه منافعی از این

اقدامات به دست می آوردند؟
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نماینده مردم ارومیه با ابراز تاسف از روند خشک شدن دریاچه
ارومیه گفت: سالهای سال است که میلیون ها متر مکعب آب را از
میاندوآب و حوزه آبریز دریاچه ارومیه، برای استفاده در نیروگاه،
پتروشیمی، تراکتورسازی، ماشین سازی به تبریز میفرستند، آقای وزیر
نیرو به جای آنکه در پی توقف این طرح باشد، با موضوع خط دوم

انتقال آب هم مشکلی ندارد.

قاضی پور گفت: عده ای تصور میکنند که ما با مردم تبریز مشکل
داریم، ما به تبریزی ها آب شرب نمیدهیم و یا نمیخواهیم بدهیم! ما
با تامین آب شرب تبریز هیچ مشکلی نداریم، ما یزید نیستیم که آب
شرب را به تبریزیها بببندیم، اما با انتقال آب دریاچه به کارخانه

ها شدیدا مخالفیم.

 


